
Zápis z 44. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 14. 02. 2018 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

 Pavel Kolář 

Omluveni:                              Lukáš Kápar, Petr Šíma 

Neomluveni: - 

Hosté: Mgr. Michal Jarolímek 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Jaroš, Pavel Kolář 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Destinační společnost Novohradsko-Doudlebsko 

3. Dispozice s pozemky 

4. Informace PČR – bezpečnostní situace 

5. Informace – Setkání starostů JčK 

6. Informace – stavba mostu Trocnov 

7. Odečty vodoměrů 

8. Dotace parkoviště 

9. Vlajka pro Tibet 

10. Příspěvek Babybox 

11. Kontrola MŠ Cvrček - Česká školní inspekce 

12. Informace – projekt průjezd silnice II/155 

13. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Dvořák a Petr Šíma 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 10.01.2018. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 43 ze 

dne 10.01.2018. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 2. programu: Destinační společnost Novohradsko-Doudlebsko 

Předsedající přivítala hosta pana Mgr. Michala Jarolímka, produktového manažera Destinační 

společnosti Novohradsko-Doudlebsko a předala mu slovo. Pan Jarolímek představil 

fungování Destinační společnosti, plány rozvoje, vytvoření fotobanky pro členy Destinační 

společnosti, tvorbu infomap, zprovoznění nové cyklostezky, vydání Kalendáře kulturních akcí 

pro rok 2018 výrobu prezentační videonahrávky, podporu regionální značky potravinářských 

a řemeslnických výrobků. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 2: Zastupitelstvo bere na vědomí informace Mgr. Michala Jarolímka, 

produktového manažera Destinační společnosti Novohradsko-Doudlebsko. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Dispozice s pozemky 

Předsedající předložila zastupitelům návrh na Záměr prodeje původně přisloučené parcely KN 

108/5 vše pro obec a kú Strážkovice o výměře 16 m2. Zastupitelstvo návrh projednalo a 

schválilo. 

Návrh usnesení 3: Zastupitelstvo schvaluje Záměr prodeje původně přisloučené parcely KN 

108/5 vše pro obec a kú Strážkovice o výměře 16 m2. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Informace PČR – bezpečnostní situace 

Předsedající předložila zastupitelstvu Zhodnocení bezpečnostní situace služebního obvodu 

OOP Trhové Sviny za rok 2017. Zastupitelstvo Zhodnocení bezpečnostní situace služebního 

obvodu OOP Trhové Sviny za rok 2017 projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí Zhodnocení bezpečnostní situace služebního 

obvodu OOP Trhové Sviny za rok 2017. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 5. programu: Informace – Setkání starostů JčK 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o jednání ze Setkání starostů JčK, konaného 

dne 30.01.2018. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí informace ze Setkání starostů JčK, konaného 

dne 30.01.2018. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 6. programu: Informace - stavba mostu Trocnov 

Předsedající informovala zastupitelstvo o plánované výstavbě nového mostu u železniční 

stanice Trocnov. Komunikace II/155 bude napřímena a bude vybudován nový most. Stávající 

most bude zachován a bude sloužit pro přístup k nemovitostem a pozemkům do oblasti 

nazývané Záluží.  

 

 



Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o plánované výstavbě nového 

mostu u železniční stanice Trocnov na silnici II/155. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 7. programu: Odečty vodoměrů 

Předsedající předložila informaci o plánovaném provedení odečtů vodoměrů v termínu od 

01.04.2018 do 14.04.2018 odečty budou zajišťovat zastupitelé obce. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o plánovaném provedení odečtů 

vodoměrů, který bude probíhat  v termínu od 01.04. do 14.04.2018. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 8. programu: Dotace parkoviště 

Předsedající informovala zastupitelstvo o možnosti získání dotace z prostředků MAS 

Sdružení Růže na rekonstrukci parkoviště pro osobní automobily před MŠ Cvrček. Na tuto 

rekonstrukci je již vypracován projekt, který bude sloužit pro podání žádosti. Zastupitelstvo 

informace projednalo, vzalo na vědomí a schvaluje podání předmětné žádosti o dotaci. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o možnosti získání dotace 

z prostředků MAS Sdružení Růže na rekonstrukci parkoviště pro osobní automobily před MŠ 

Cvrček. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci z prostředků MAS 

Sdružení Růže na rekonstrukci parkoviště pro osobní automobily před MŠ Cvrček. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 9. programu: Vlajka pro Tibet 

Předsedající předložila zastupitelům žádost Spolku Lungta o projednání připojení se 

k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ Zastupitelstvo žádost projednalo a rozhodlo 

nepřipojit se k této mezinárodní kampani. 

Návrh usnesení 9: Zastupitelstvo rozhodlo nepřipojit se k mezinárodní kampani „Vlajka pro 

Tibet“. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 10. programu: Příspěvek Babybox 

Předsedající předložila zastupitelům žádost společnosti Babybox pro odložené děti – 

STATIM o poskytnutí dotace na pořízení nového Babyboxu ve Strakonicích. Zastupitelstvo 

žádost projednalo a rozhodlo nepodpořit tuto žádost. 

 

 



Návrh usnesení 10: Zastupitelstvo rozhodlo nepodpořit žádost společnosti Babybox pro 

odložené děti – STATIM o poskytnutí dotace na pořízení nového Babyboxu ve Strakonicích. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 
Bod 11. programu: Kontrola MŠ Cvrček - Česká školní inspekce 

Předsedající předložila zastupitelstvu Inspekční zprávu a Protokol o kontrole MŠ Cvrček 

Strážkovice – příspěvkové organizace obce Strážkovice. Kontrolou nebyly zjištěny žádné 

nedostatky, bylo doporučeno vytvořit materiální a personální podmínky pro vzdělávání dětí 

mladších tří let. Zastupitelstvo Inspekční zprávu a Protokol o kontrole MŠ Cvrček Strážkovice 

projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 11: Zastupitelstvo bere na vědomí Inspekční zprávu a Protokol o kontrole MŠ 

Cvrček Strážkovice – příspěvkové organizace obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 12. programu: Informace – projekt průjezd silnice II/155 

Předsedající předložila informaci o plánované úpravě průjezdu silnice II/155 v obci 

Strážkovice. V rámci projektových prací na obchvatu obce Strážkovice na silnici II/156 dojde 

k úpravě průjezdu silnice II/155 (křižovatka silnic II/156 a II/155 před čp. 37). Hlavní silnicí 

bude II/155 a současná silnice II/156 se změní na místní komunikaci, která bude jako vedlejší. 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 12: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o plánované úpravě průjezdu 

silnice II/155 v obci Strážkovice (křižovatka silnic II/156 a II/155 před čp. 37). 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

Pavel Kolář, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato  

 

Bod 13. programu: Různé 

Do tohoto bodu nebyly navrženy žádné návrhy. 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.45 hodin 
 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


